
Schriftelijke vragen ex. Art. 47 

          Provincie Utrecht 

    
12 maart 2024 
 
Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 
 
Bij de Memo Jaarplan 2024 Voedselagenda (Statencommissie RGW, 24-01-2024) heeft 
GroenLinks een aantal vragen gesteld over de plantaardige opties in de catering en het 
bedrijfsrestaurant van het Provinciehuis. 
 
Uit de beantwoording bleek dat de Provincie Utrecht mooie doelen heeft voor de transitie 
naar een meer plantaardig aanbod in de provinciale catering en het bedrijfsrestaurant, maar 
dat deze doelen niet gehaald worden. Zo zou het aanbod eind 2023 50% plantaardig en 50% 
dierlijk moeten zijn, maar blijkt dat er begin 2024 iets minder dan 20% plantaardig 
aangeboden wordt. Bovendien doet onze provincie mee met het convenant “lokale en 
duurzame voedselkeuzes”, waarin wordt ingezet op een verhouding van 80% plantaardig en 
20% dierlijk. 
 
Naar aanleiding van bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vervolgvragen aan het 
college van Gedeputeerde Staten. 
 
1. Is het college het met ons eens dat er stappen gezet moeten worden om op korte termijn 
het doel van 50% plantaardig en 50% dierlijk aanbod alsnog te halen? En dat er ook 
duidelijkheid moet zijn over hoe we toewerken naar de verhouding van 80% plantaardig en 
20% dierlijk aanbod, zoals afgesproken in het convenant “lokale en duurzame 
voedselkeuzes”? 
Zo ja, welke stappen is het college voornemens om hierin te zetten? Zo nee, waarom niet? 
 
2. In de beantwoording wordt verwezen naar afspraken en het bestaande contract met de 
huidige cateraar. Er wordt ook aangegeven dat er in 2025 een nieuwe aanbesteding 
plaatsvindt. 
 
a. Wij hebben begrepen dat het deze cateraar op andere locaties ook lukt om een meer 
plantaardig aanbod te bieden. Welke mogelijkheden zijn er om met de huidige cateraar 
afspraken te maken over het aanbieden van meer plantaardig aanbod, zodat het doel van 
50% plantaardig in 2024 alsnog gehaald wordt? Is uw college bereid om daarover in gesprek 
te gaan met de cateraar en de uitkomsten aan Provinciale Staten terug te koppelen? Zo nee, 
waarom niet? 
 
b. Welke mogelijkheden zijn er om in de nieuwe aanbesteding rekening te houden met, 
c.q. eisen op te nemen over, de doelen van onze provincie voor een meer plantaardig en 
minder dierlijk aanbod in combinatie met de afspraken uit het convenant “lokale en duurzame 
voedselkeuzes”, zodat wij zeker weten dat een nieuwe cateraar gaat voldoen aan deze 
doelen en afspraken? 
 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Ernst Hart en  
Marjolein van Elteren  
GroenLinks 


